
Seurafoorumi 16.9.2014 
 
Poimittuja keskusteluja: 
 

1. Hans Purola lumilautailu, kysymys siitä, miten on mahdollista päästä mukaan suunnittelemaan 
tiloja Villatehtaan osalta 

 
2. Kysymys koskien salivuorojen laskutusta, onko mahdollisuutta saada joukkueittain tai 

aikuiset/nuoret?¨ 
 

3. Salien kiinniolot tulisi ilmoittaa seuroille mahdollisimman aikaisin, seuroilta tuli kriittistä palautetta 
salivuorojen peruutuksista 

 
4. Nostettiin ajatus esiin pelihallista, jonne jaettaisiin ainoastaan pelivuoroja. 

 
5. Voiko tapahtuma-avustusta hakea takautuvasti jo toteutuneista tapahtumista? Esimerkiksi 

tositteita vastaan tms. 
 

6. Hyps toi esiin sateisen kesän haasteet nurmikenttien varauksien osalta, todettiin kuitenkin että 
tilanne oli poikkeuksellinen ja tilanteesta selvittiin 

 
7. Kivet ja harjanvarret eivät saa olla salien ulko-ovien välissä.   

 
8. Nostettiin esiin, että voisiko saliin asentaa valoja ovikellohälytyksen tueksi, jotta ei tarvitse laittaa 

esteitä oven väliin? Harjoitusvuorojen aikana ovikello ei välttämättä kuulu saliin. 
 

9. Voisiko seurojen järjestämien koululiikuntatapahtumien ilmoittautumisia yksinkertaistaa? 
Voisivatko osallistujat ilmoittautua suoraan esimerkiksi. seuran nettisivujen kautta tapahtumaan? 

 
10. Nostettiin esiin huoli Villatehtaan parkkitilasta 

 

11. Päätettiin yhdessä aikaistaa salivuorojen hakua helmikuun loppuun mennessä 
 

12. Aseman ja Paavolan koulun siivousvälineet tarkistetaan 
 

13. Vehkojan takaoven ”portaikko” on lasinsirpaliden ym. roskien peitossa. Portaikon puhtaanapito 
kuulunee koulun kouluisännälle. Onhan se turvallisuusriski koululaisillekin. 

 

14. Web Timmi poistuu ja tilalle tulee uusi Timmi 4 –järjestelmä, joka mahdollistaa tulevaisuudessa 
sen, että seurat pääsevät itse varaamaan ja perumaan varauksia. 

 

15. Villatehtaan uuden liikuntatilan tämänhetkinen suunnitelma (pohjapiirustus) esiteltiin foorumissa. 
 
 
 


